
 

Zápis z 8. jednání ZO Bory 27.4.2023 v 17.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Aleš, Viliš Petr, Filipová Jitka, Vávra 
Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová Petra, Mgr. Jahodová Eva. 
 
Omluveni: Ing. Zmeškal P., Vala M., Březka J., Mgr. Zikmund P., Večeřa L., Kotačka L. 
Neomluveni: Dostál J. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 17.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 8. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/8 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Filipová J., Ing. Fňukalová Charvátová P. 
 
Hlasování:  
Pro: 8     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/8 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Filipovou J. a Ing. Fňukalovou   
                                  Charvátovou P.  
 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání. 
 

1. Zahájení zasedání  
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení RO 
5. Rozpočtové opatření č. 4/2023 
6. Smlouva Eko-Kom 
7. Věcné břemeno EG.D 
8. Prodej pozemku 
9. Zvolení zástupců pro MA21  
10. Odkanalizování Cyrilova 
11. Žádosti o příspěvky na činnost 
12. Žádosti 
13. Různé 
14. Závěr 



 

 
Hlasování:  
Pro: 8     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/8 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
Dostavil se Dostál Jan, počet přítomných členů ZO je 9. 
 
 
4. Kontrola usnesení RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 30.3.2023 a 24.4.2023. 
K usnesení nebyly žádné dotazy a připomínky. 
 

Usnesení č. 4/8 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 30.3.2023 a 24.4.2023. 
 
Dostavil se Kotačka L., počet přítomných členů ZO je 10. 
 
 
5. Rozpočtové opatření č. 4/2023 

Starostka: RO není potřeba dělat. 
 
 
6. Smlouva Eko-Kom 

Starostka: se změnou legislativy, dochází k úpravám ve smlouvě s Eko-komem, a.s. 
Smlouvu i průvodní dopis od Ekokomu, kde jsou změny popsány jste dostali e-mailem. 
Máte dotazy? Ne, hlasujeme o souhlasu se smlouvou o spolupráci při zajištění zpětného 
odběru s Ekokomem. 

 
Hlasování:  
Pro: 10     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6/8 ZO: ZO schválilo Smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a 
                                  zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového  
                                  hospodářství mezi EKO-KOMem a Obcí Bory. 
 
 
7. Věcné břemeno EG.D 
Starostka: vloni jsme schválili smlouvu o smlouvě budoucí. Stavba 
„H.Bory,příp.NN,p.č.1341/02,Koláčková“ je dokončena. Jedná se p. č. 1329/4 a p. č l410, k. ú 
HB, pozemky jsou na Cyrilově. Podklady jste dostali. 
 
Hlasování:  
Pro: 10     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7/8 ZO: ZO schválilo uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č.: NM- 
                                  014330077167/002-YPM. 
 



 

8. Prodej pozemku 
Starostka:  

a) na minulé schůzi jsme schválili vyvěšení záměru žadatelky xxx o prodeji p. č. 1210/10 
o výměře 47 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú Horní Bory. Záměr byl vyvěšen na 
úředních deskách od 4.4. do 20.4.2023. K záměru nebyly žádné připomínky.  
 

Hlasování:  
Pro:  10    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8a/8 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 1210/10 o výměře 47 m2, druh pozemku ostatní 
                                    plocha, k. ú HB za 150,- Kč/m2 bez DPH. 
 

b) prodej předzahrádky u xxx. Záměr byl zveřejněn od 22.7. do 7.8.2022. GP je 
zpracovaný, jedná o část p. č. 355/1 o výměře 317 m2. 

 
Hlasování:  
Pro: 10     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8b/8 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 355/1 o výměře 317 m2, druh pozemku 
                                    zahrada, k. ú Dolní Bory za 150,- Kč/m2 bez DPH. 
 

c) Obec koupí od xxx pozemek na výstavbu cyklostezky. GP je zpracovaný jedná se o p. 
č.120/2 o výměře 506 m2 a p. č. 121 o výměře 1341 m2 za 47.550, - Kč. 

 
Hlasování:  
Pro: 10     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8c/8 ZO: ZO schválilo koupi p. č. 120/2 o výměře 506 m2, druh pozemku orná 
                                   půda a p. č. 121 o výměře 1341 m2, druh pozemku ostatní plocha, oba k. 
                                   ú Dolní Bory za 47.550, - Kč. 
 
 
9. Zvolení zástupců pro MA21 
Starostka: pro MA 21 se volí vždy „politik“ a „koordinátor“. Pro poskytnutí dotací z Kraje 
Vysočina se to musí dělat pro nově zvolené zastupitelstvo. Politikem jsem byla dosud já a 
koordinátorem Majka Necidová. Pokud nemáte jiné návrhy, nechala bych to tak. 
 

a) Politik Ing. Lucie Dostálová 
 

Hlasování: 
Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: Ing. Dostálová L. 
Usnesení č. 9a/8 ZO: ZO zvolilo politika pro MA21 Ing. Lucii Dostálovou. 
 
 
 
 
 



 

b) Koordinátor Ing. Mária Necidová 
 
Hlasování: 
Pro: 10     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9b/8 ZO: ZO zvolilo koordinátora pro MA21 Ing. Máriu Necidovou. 
 
 
10. Odkanalizování Cyrilova 

Starostka: proběhlo veřejné projednávání odkanalizování Cyrilova, někteří z Vás se 
zúčastnili. Studie odkanalizování a její přílohy jsou zveřejněny na webu obce. Dalším 
krokem je vypracování odborného posudku jako podklad pro žádost o dotaci. Posudek by 
zpracovala firma Vodní projekty, Ing. Jirák. Cenová nabídka je 86.000, - Kč bez DPH. 
Termín zpracování posudku je květen-červen 2023, aby se do konce roku mohla podat 
žádost o dotaci. Hlasujeme o souhlasu s cenovou nabídkou pro vypracování posudku. 

       
Hlasování: 
Pro: 10     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10/8 ZO: ZO schválilo vypracování odborného posudku od firmy Vodní projekty 
                                    za cenu 86.000, - Kč bez DPH. 
 

11. Žádosti o příspěvky na činnost 
      Starostka: 
      a) domácí hospic Vysočina, o.p.s. 
hospic nabízí služby hospicové péče, odlehčovací služby, odborné sociální poradenství, 
půjčovna zdravotních pomůcek. Vloni jsme nepřispěli, nepožádali si, předloni dostali 1.000, - 
Kč. Byly tady z hospice na návštěvě, vysvětlovali, jak funguje jejich péče. V posledních dnech 
života zajišťují veškerou zdravotní péči, pomáhají se zařizováním pohřbu a poskytují rady. 
Zasloužili by si mnohem více, navrhuji dar 5000,- Kč 
Filipová J.: provázení rodiny i umírajícího k poslednímu dni je veliká pomoc. 
Starostka: máte někdo jiný návrh? Hlasujeme tedy o daru 5000,- Kč. 
 
Hlasování:  
Pro:  9     Proti:  0   Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 11a/8 ZO: ZO schválilo dar ve výši 5.000, - Kč pro Domácí hospic Vysočina, o.p.s. 
 
       b) Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených děti v ČR, z.s., klub Radost 
Jedná se o sdružení rodin, které se rozhodly starat se o své postižené děti. Klub připravuje 
celoroční program akcí, které povzbuzují z těžkého údělu nejen postižené děti, ale i jejich rodiče 
a sourozence. Souhlasíte s příspěvkem pro tento klub? 
 
 
 
 



 

Hlasování:  
Pro: 0      Proti: 10   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11b/8 ZO: ZO neschválilo příspěvek pro Asociaci rodičů a přátel zdravotně 
                                      postižených dětí v ČR, z.s.., klub Radost. 
 
12. Žádosti 

13. Různé 
Starostka:  

a) Půjčka pro ČSOP  
Vloni jsme ČSOP vypomáhali půjčkou, kterou nám již vrátili. Letos od nich máme opět 
žádost o půjčku. Peníze jsou na překlenutí doby, než dostanou dotaci. Opět žádají o 
60.000, - Kč.  
 

Hlasování:  
Pro: 10     Proti: 0    Zdržel se: 0  
Usnesení č. 13a/8 ZO: ZO schválilo poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 60.000, -  
                                      Kč pro ZO ČSOP Bory. 
 

b) nabídka od Mgr. Náplavy ND agentury s.r.o. na zpracování žádosti o dotaci na 
revitalizaci návsi v HB (chodníky, zpevněné plochy, výsadba zeleně, autobusová 
zastávka). Zpracování žádosti o dotaci 39.999, - Kč bez DPH, odměna za úspěšné 
získání dotace 4,9 % ze získané dotace.  

             
Hlasování:  
Pro: 10     Proti: 0    Zdržel se: 0  
Usnesení č. 13b/8 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku za zpracování žádosti o dotaci na 
                                      revitalizaci návsi v Horních Borech za 39.999, - Kč bez DPH  
                                      s odměnou za úspěšné získání dotace 4,9 % ze získané dotace od ND 
                                      agentury s.r.o. 
 

c) webinář dětské skupiny, ministerstvo práce a soc. věcí dává dotaci 100 %. I na 
vybudování nové budovy, max. dotace je 25 milionů. Uvažovala jsem nad tím např. 
v budoucí jídelně, ve druhém patře udělat místnost pro dětskou skupinu nebo opravit 
starou školku. Zatím si nejsem jistá, zda je nutnost budovat zde prostory pro dětské 
skupiny.  

Viliš P.: a co fara? tam by to šlo. 
Starostka: faru bude pan děkan opravovat pro potřeby farnosti, budou tam dvě větší místnosti, 
menší byt. Chtěl by tam případně krátkodobě ubytovávat menší skupinky výletníků. 
Vávra A.: kdo by financoval provoz dětské skupiny? 
Starostka: stát. Je výhoda, že není podmínka na pedagoga. Jsou tam benevolentnější podmínky 
pro provoz i vzdělání vedoucích. 
Viliš P.: obec se rozrůstá, může se ještě postavit 30 baráků, dětí bude doufejme přibývat.  
 



 

 
Vávra P.: okolní obce o tomto vůbec neuvažují? Okolní obce řeší spádovost, rodiče by nemuseli 
děti dovážet do Borů. 
Starostka: nevím, s nikým z okolních starostů jsem o tom ještě nemluvila.  
 
 

d) Zkoušela jsem žádat o dotaci na Kraj pro sportoviště na vybavení do šaten dětem, 
neuspěli jsme, dotaci dostaly obce nad 1500 obyvatel. 

 
e) Na cyklostezku jsme dostali dotaci na projektovou dokumentaci 270.000, - Kč, obec 

zaplatí 50.000, - Kč. Řešili jsme, jaký povrch cyklostezky, mlat/asfalt? Když zaprší, tak 
je to rozmoklé, projektant nám to rozmluvil, že cyklostezka má sklon a mlat by tam 
nedržel. Takže bude asfalt. 

 
 

 
14. Závěr 

Starostka ukončila jednání ZO ve 18.30 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
      
Filipová Jitka   ________________________________ 
 
 
Ing. Fňukalová Charvátová Petra  _ _______________________________  

 
  
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


